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Founded in 1982 and listed in The Stock Exchange of Hong Kong Ltd. in 1995, Vanda
Systems & Communications Holdings Limited (“Vanda”, stock code: 757) is a leading
information technology solutions provider primarily engaged in the business of
computer and network systems integration, professional software services, Internet-
based e-commerce solutions, distribution of powerful computer systems and
broadband network application services.

Based in Hong Kong, Vanda claims a strong presence in Mainland China, Hong Kong,
Macau and the Southeast Asia countries such as Singapore, Malaysia and the
Philippines. It has more than 20 offices and 50 business partners located in major
cities supporting its China operations. In Southeast Asia, it has built up a reseller
network of more than 300 companies.

Vanda is not only one of the largest computer service providers in Asia but also
IBM’s largest business partner in Asia outside Japan. The Group’s diverse customer
base with thousands of customers includes leading banks, financial institutions,
posts and telecommunications industry, utilities and major enterprises as well as
government ministries.

中聯系統控股有限公司（「中聯」，股票代號：757）成立於一九八二年並於一九
九五年在香港聯合交易所上市，是中國、香港及東南亞市場主要的資訊科技

公司，從事電腦及網絡系統集成、軟件專業服務、互聯網電子商貿解決方案、

系統分銷與寬頻網絡應用服務等業務。

中聯的總部設於香港，在中國有二十多個辦事處以及五十多家業務夥伴；分

公司遍佈澳門、新加坡、馬來西亞及菲律賓等地，并在該地區建立一個超過

三百家代理的銷售網絡。

中聯已成為亞洲最大的電腦服務供應商之一，同時也是 IBM在亞洲 (除日本外 )
最大的業務夥伴。中聯的數千名客戶包括亞洲區各大銀行、各大金融機構、

郵電業、公用事業、大型企業及政府機構。


